



深圳市润天智数字设备股份有限公司,成立于2000年现有员工近500人,分别有深圳、东莞、惠州、中山等生产基地,生产面积达10万平方米,是专注于喷墨印刷设备的研发、生产和销售的国家级高新技术企业。广告标识、陶瓷喷墨、数码印花及工业应用等4大领域应用产品畅销海内外。公司已经发展成为了具有自主知识产权的国家级的高科技企业,《宽幅面喷绘机》国家标准起草和制定单位,是深圳市企业技术中心。公司产品曾先后多次荣获深圳市创新奖、深圳市科学技术进步一等奖、广东省科学技术二等奖和国家重点新产品证书等多项荣誉。国家驰名商标,研发人员达100人,每年有近几十项产品创新,是行业内第一个挂牌企业(股票代码:832246)。

Founded in 2000, Shenzhen Runtianzhi Digital Equipment Co., Ltd has manufacturing bases in Shenzhen, Dongguan, Huizhou, and Zhongshan almost 500 staff and plants up to 100,000m<sup>2</sup>. As a national-level high-tech enterprise, Runtianzhi' s products applied in advertisement label, ceramic printing, digital printing and industrial application 4 fields are widely sold in both domestic and overseas markets. As one of drafters of national standard of Printing Mechanism of Wide Format Printer, Runtianzhi has developed into a municipal enterprise technology center and a national-level high-tech enterprise with independent intellectual property rights. Our products were honorably rewarded with Innovation Prize of Shenzhen City, the First Award for Science and Technology Progress of Shenzhen City, the Second Award for Science and Technology of Guangdong Province, and Certificate of National Key New Products, etc. Owing the well-known trade mark FLORA, more than 100 R&D personnel and dozens of product innovation every year, Runtianzhi is the first listed company in the industry (stock code: 832246).